

ဈေးပို့ခံစား၊ ဂေဟဗားသုဇာန်တူင်.ခိုင်တုးမးခမ်.မိုင်းတံး (ASSR)

ဝခင်းထိ 15/01/2018

ဂူခင်းမိုင်းတံးကမ်,ရှာခမ်.လုံပင်ဂုမ် IFC တူခင်းတီး ယွခမ်.ပင်တိုက်းဖေးသိုက်းသိုက်ကမ်,ယီခမ် ငလး; မီးလွင်းရှမ်းတပ်းခက်.ဂခမ်လွင်းငမ်းယီခမ်

ဂေဟဗားသုဇာန်တူင်.ခိုင်တုးမးခမ်.မိုင်းတံး (ASSR) သုဇာန်ခတ်းပင်ဂူပ်.ထူပ်းကုပ်,ကူဝ်းဖူးရှမ်းပုခင်း; ဂခမ်သုဇာန်;ဖေရှိုင်းခမ်. ကခမ်လတ်းရှိုတ်းတီးပိုင်းတူခင်းတီးမိုင်းခမ်.ရှပ်.ရှပ်.ရှိုင်းရှိုင်း၊ ပင်ဂုမ်ကခမ်ခမ်. ပီခမ်တုး “ရှပ်;တုမ်” ဖေခမ်ဂခမ်ဈေးမုခင်းလွင်းလွင်းဂူတ်,ထတ်းလွင်းတုမ်.တိုက်.သဖေ၂၀ ဖှိုင်းတိုခင်း strategic environmental assessment (SEA) ပိုင်းတုးဂေဟ့သုဇာန်;ဖေ။ ပင်ဂူပ်.ထူပ်းကုပ်,ကူဝ်းခမ်. ခွမ်းပခင်း ငိုခင်း ဂွင်တိုခင်း ဂူးလိုင်;မိုင်း International Finance Corporation (IFC) ခမ်းခိုင်ရှိုင်းရှိုင်းမးတင်းငတ,ပီ 2016။

တင်းငတ,လိမ်လုံမး ဂေဟဗားသုဇာန်တူင်.ခိုင်တုးမးခမ်.မိုင်းတံးရှမ်းလံးသုဇာန်ခတ်း ဖေခမ်ဂခမ် လွင်း လွင်း ဂူတ်,ထတ်းလွင်းတုမ်.တိုက်.သဖေ၂၀ ဖှိုင်းတိုခင်း (SEA) ကခမ်တိုခင်းပီခမ်ခေတိုက်; တုးပခမ်ရှိုင်း ဂေဟ့သုဇာန်;ဖေယု,လွင်ထိုင်းပီခမ်ခေခင်းလီတုး လွင်ပွင်ထိုင်းမခမ်း ခေ,ပျီ,ငတုး ငလးခွမ်းပခင်း သုဇာန်; ဖေ သေပီခမ်ကခမ်သုဇာန်ခတ်းဂင်လုံဂူခင်းမိုင်း ခင်းပိုခမ်.တီး ခခမ်.ယပ်.။

မိုင်းဝခင်းထိ 23/12/2017 ခခမ်. ဂူခင်းမိုင်းတံးမွက်; 1,000 ပးလိမ်ဂူခင်းပိုခမ်.တီးငလးလဝ်းရှိုင်းလဝ်းခေဟ့ မိုင်းတံးပတ်းပိုခမ်. ကွခမ်ဂခမ်သုဇာန်ခတ်းခွင်းဂခမ်သုဇာန်;ဖေခိုင်မးခမ်.ခွင်း ပးတင်းဖေခွင်ဖှို တီး ငလး; ပိုင်းတင်.ယခင်း ယွခမ်.ရှိုင်းဖှိုမခင်းငတကပ်သုဇာန်,လူးမိုင်းခေ,ဂူလုံးခခမ်.ယပ်.။

ဖေခွင်ဖှို ခမ်.ငမ်းလံးမခင်းမိုခမ်ဂခမ်တင်းဖေတင်,ကခမ်ခင်းမိုင်းတံး၊ မီးယု,ဝံ.ခင်းခေ; ဖေးသိုက်းသိုက် တီးကခမ်မီးလုမ်းမိက်,ဂွင်းဂင်,လဝ်းခိုင်းခပ်ငတုးသုးတွခင်းတုးသုခမ်,လံးလွင်းဖေ,ပိုင်းမး ခမ်းတင်; ခမ်. ရှပ်သိုင်းပီ။ လွင်ပွင်ထိုင်းမခမ်း ပခမ်သိုပ်,ပခမ်ယု,ဖှို,လိမ်သေရှို တင်;ရှိုတ်း သုဇာန်;ဖေ ခင်းပိုခမ်. တီး ကခမ်မီးပခမ်ရှိုသိုက်းသိုက်ယုင်းယုင်း ဖှိုင်းလံးဖှို,ရှိုတင်;ကုပ်, ကူဝ်းဂိုက်,ဂပ်း ဂခမ်ဂုမ်းဂမ်ခွင်း တိုခင်း သဖေ၂၀ ခခမ်.ယု,သေ လင်;ပီခမ်ပခမ်ရှိုငလး; သေ,ယုင်းပုင်းယု.ရှို;ပီခမ်ပခမ်ရှို ခခမ်.ယပ်.။

IFC ထုက်,လီဂိုတ်းယိုတ်းပိုတ်းဂခမ်ထတ်းသုဇာန်;(တုးသုဇာန်;ဖေ)မခင်းခခမ်.မး လိမ်လုံယပ်.။ မိုင်းလိပ် ပခမ်ရှိုယုင်းယုင်း သိုက်းသိုက်ခင်းမိုင်းတံးဂေဟ့ခွ်းတုးရှပ်.ရှိုင်းမးဂူးဖှို,သေ ပင်ကုပ်,ကူဝ်းလွင်းငမ်းယီခမ် ကခမ်ငတလတ်းရှိုတ်းထိုင်းခမ်.ဂေဟ့ပီခမ်လွင်းထင်,ထိုမ်လံးထိုပ်.လံးလွင်းမး တံးဂခမ်လွင်းရှပ်.ထူပ်း ကုပ်,ကူဝ်း ဂူခင်းမိုင်း တုးဂခမ်ကုပ်,ကူဝ်းဂခမ်မိုင်း လခမ်.လိပ်.လတ်း (ထိုပ်.ခိုင်းတံး) လွင်းခေဟ့ လုး သိုက်းမခမ်း လွမ်းခေ.ရှမ်း ခင်းလို့ခမ် တီးသိုမ်းပိုင်း လို့ခမ်ပူခမ်.မး၊ ဂခမ်ရှပ်.ကုပ်,ကူဝ်းကခမ် IFC လတ်း ခင်းပိုင်းတူခင်းတီးခမ်.ယိုင်းခမ်းပီခမ်တီးလီရှို. လီခခမ်.ယပ်.။

လံးခိုင်းသိုင် လုမ်းသဖေ၂၀ သိုင်,ပိတ်.လွမ်း.လိုင်;တံး လတ်းတုး “လွင်းခမ်.မိုခမ်တင်း IFC ဖှိုမ်.လွင်း လူ လံး သို,ခင်းတင်;ဝတ်,လိပ်းထိုင်းခခမ်.ဂူလုံးယပ်. ကခမ်ခပ်ရှိုတ်းပင်ကုပ်,ကူဝ်းလွမ်း ဖူးရှမ်းပုခင်း ခပ် တီး တူခင်းတီး မိုင်းလိပ်ခမ်. ဂွပ်;တုး တုး,ကုပ်,ကူဝ်းလွင်းဂုမ်းထိုင်းခွင်းတိုခင်းသဖေ၂၀ တုး,မီးသုခမ်,တံး တတ်း ပီခမ်လဝ်းခွင်မခင်းခခမ်. ရှမ်းမးလုးခေ.ရှမ်း” တုးခမ်။

ဂေဟပံးသုခင်တူင်.ခိုင်တုးမးခမ်.မိုင်းတံး ယင်းလွင်ကမ်,လီလွမ်းငိုခင်းခွခင်းယ့်, ကခင်လူင်ပွင်လိုင်း
မိုင်း ကွတ်းသ်တရေးယုး လွင်.တိုင်းပိုင်းတုးဂခင်ထတ်းသင်းလွင်းတုမ်းတိုင်း. (တုးသင်း;ဗေံ) ခခေင်.
တေ.တေ. ဂွမ်းဝုး လင်းတုးခေ. AusAid ကခင်ပုးခင်းတူင်,ပိုင်းလင်းတုးခေ. တင်းလံာခခေင်.သမ်.
တတ်းပိတ်; လွင်းလွံးထိမ်ခင်းခမ်.တင်းဂိခင် တုးဂုခင်းမိုင်းတံးပံးဗေးလွမ်းလီခင်လေး; ဂုခင်းပံးဗေး
ခင်းမိုင်း လိုင်းယုး,လွမ်းလီခင်လီခင် တံး-ထံးခခေင်.ယပ်.။

ဂုခင်းမိုင်းတံးရှမ်းရှိုခင်းယေးတီးယုး, ကွခင်ဂခင်ခီပံးဗေးတပ်.သိုင်းမခင်း; ကခင်ပိုတ်,ခေးသိုင်း ဗခင်း;
မူရ်.ခင်းပိုခင်.တီးမိုင်းတံးပွတ်းဂင် မိုင်းပီ 1996-1998 ခခေင်.သေ ရှိုတ်းရှို;ပိုခင်.တီးလိုင်းခခေင်. ရှမ်းဝံ.
တုး ပိခင်ပိုခင်.တီးခမ်.ထူမ်း; ယွခင်.ဗခင်ဂခင်ခင်းဂခင်ဂေဟ,သင်း;ဗေံတုးသင်း (မိုင်းတူခင်) ခခိုင်းမး
ခမ်.ခင်းခခေင်.ယပ်.။

တွင်းထမ်

- လံးခိုင်းသိုင် +95- 92- 6436- 2973
- လံးထမ်းကံး +95- 99- 7187- 9982
- လံးရှေ့သိုင် +66- 62- 941- 9600